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Procés participatiu “Som de Barri” 
Acta de la reunió de Montalt, Catà i Grup Betlem 

 

Data: 13 de desembre de 2023, de 18 a 21h 

Lloc: Sala d’actes de Ca l’Alfaro 

Assistents: 7 persones (3 dones i 4 homes) 

 

Membres de l’equip de govern 

 

• Àlex Neira Marí – Alcalde   

• Àngels Solà Jiménez - 3a tinent d’alcalde. Regidora de Benestar Animal, Medi 

Ambient, Salut Pública, Solidaritat i Cooperació.   
• Joan Arnau Vergel – 4t tinent d’alcalde. Regidor de Cultura i Festes i Educació. 

• Josep Ruiz i Royo – 5è tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor de Servei 
Municipal d'Aigües, Sostenibilitat, Parcs i Jardins i Obra Pública. 

 
Balanç general de la trobada 

 
La trobada va desenvolupar-se sense incidències rellevants i va ser ben valorada pels 

assistents, que van presentar una actitud cordial. Alguns dels participants també van 

felicitar l’equip de govern per la iniciativa, i van agrair evitar la necessitat de presentar 

instàncies per exposar les seves aportacions. Pel que fa a l’assistència, va faltar una 

persona (va excusar la seva assistència) i hi va participar una altra que no havia demanat 

cita prèvia. 

 

Qüestions genèriques 

 

• Coordinació del bus del poble amb Rodalies, per tal de tenir més horari de 
transport a primera hora matí i tarda-nit, a l'hivern, ja que quedem desprotegits, 
és fosc, just arribar el tren a l'estació el bus marxa. Els caps de setmana, ampliar 
l’horari del transport municipal. 
 
Estem en converses amb l’empresa de transport del bus (Casas) per quadrar els horaris, 
sobretot al matí per coincidir amb la sortida cap a Barcelona i a la tarda de tornada. Es 
procurarà millorar-ne l’enllaç tant entre setmana com els cap de setmana. Que hi hagi 
cinc minuts entre que arriba el tren i surt l’autobús per donar aquest marge.  

 
Pel que fa a l’ampliació d’horaris, cal tenir en compte que el transport públic té un cost 
molt elevat i molt pocs usuaris. Al cap de setmana el servei és més reduït, pel mateix 
motiu. És un servei molt deficitari i és complicat ampliar-lo.  
 

• Com funciona el transport a demanda que sortia al programa electoral? S’ha 
posat en marxa? 

 
Aquesta és una idea a implantar durant el segon semestre del 2024. Durant el 1r 
semestre es farà l’estudi. És un vehicle de 8 places i amb un programa informàtic es 
proposa una ruta. Es començarà amb un horari més comercial per poder accedir als 
serveis clau (CAP, comerç, gestions administratives...). I a partir d’aquí, s’obrirà a 
d’altres horaris. La intenció és anar evolucionant de manera modular.  

https://ajllavaneres.cat/fitxa.php?id=19538
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Punts clau del barri 

 

• Quan s'arreglarà el carrer del Maresme? 
 
Se li explica al veí interessat que és un projecte més de barri, que costa 90.000 €. Es 
farà una trobada amb l’aparelladora i el regidor d’Obra Pública per valorar la intervenció. 
Es va fer calçada única en un tram de carrer (50 m). Demana que es continuï la 
intervenció davant de casa seva.  
 

 

Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023. 
Fotografía en la qual es veu 
la qüestió de la consulta. 

 
 

  

• Substitució dels arbres del barri. 
 
Els arbres que hi ha al carrer del Maresme i a Joaquim Vives ara embruten molt, treuen 
un fruit que empastifa els carrers i els cotxes. Es valorarà la substitució de l’arbrat 
(aquest any ja s’han substituït 67 exemplars al passeig de la Riera amb una intervenció 
integral, traient els troncs i substituint els que estan en mal estat).  
 

 

Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023. 
Fotografía en la qual es veu 
la qüestió de la consulta. 
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• Ubicació del teatre i del cau (Agrupament Escolta l’Esclat). 
 
Construir la sala de teatre a l’Espai Labandària és una de les prioritats del mandat. El 
Cau (que ara està a l’Espai Labandària de manera provisional) s’ubicarà en un espai 
nou. Actualment, s’està fent la corresponent prospecció de propostes. Quan es tingui 
una proposta se li plantejarà a l’entitat. La previsió és que això sigui de cara al curs 
24/25.  
 

• Servei de recollida Porta a Porta – àrea de contenidors dins la comunitat del 
passeig d’en Llull. 

 
Perquè l’Ajuntament ho pugui tramitar, cal primer que disposi d’una acta amb l’acord de 
la comunitat de veïns per fer la petició d’instal·lar una àrea de contenidors comunitària. 
Actualment, s’ocupa una plaça d’aparcament del carrer per ubicar els bujols. Amb l’àrea 
de contenidors comunitària, el veïnat tindrà més llibertat d’horaris.  

  

• Agraïment per una food truck sense gluten a la Fira de la Coca.  
 
La veïna agraeix que a la fira de la coca de Llavaneres s’instal·lés una food truck sense 
gluten, amb menjar apte per a persones celíaques.  

 

• Abonament bonificat per a la piscina de Llavaneres (passatge de les Alzines) 
 

S’està estudiant fer aquest abonament bonificat per a residents de Llavaneres a la 
piscina municipal.  

 

• Seguretat a Onze Pins. Il·luminació nocturna. Senyalització trànsit. 
 

És una urbanització que no està recepcionada per l’Ajuntament, però es valorarà que 
en alguns punts concrets es pugui instal·lar un fanal fotovoltaic que sigui autònom, i si 
més endavant l’Ajuntament recepciona la urbanització, pugui connectar-se a la resta 
d’enllumenat públic.  
 
 

• Miralls panoràmics al carrer de la Mina i a l’avinguda Onze Pins, 1.  
 
Es valorarà d’instal·lar els miralls per a la seguretat dels encreuaments.  
 

 

Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023. 
Fotografía en la qual es veu 
la qüestió de la consulta. 
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• Més vigilància de la policia local a la urbanització d’Onze Pins. 
 
Els veïns tenen la sensació que els cotxes de la policia local no hi passen gaire. Es 
gestionarà amb la policia per tal que es procuri tenir més presència al carrer.  
 

• Com afectarà la futura urbanització de Le Monnier al nostre barri? 

 
El regidor d’Urbanisme no va poder assistir el dia de la sessió i va quedar amb el veí 
per mostrar-li els plànols de com quedarà.  

 

• Neteja de la riera: quina periodicitat i manteniment hi ha previst? 

 
Es valorarà la possibilitat de fer neteja de la riera de Catà entre Onze Pins i el veïnat. 
Retirar la canya, per no acumular brutícia a la llera de la riera, i reduir així el risc en cas 
d’avingudes.  
 

• Deixalleria il·legal als terrenys de darrere del passeig de les Monges. 

 
Hi ha una empresa que diposita material d’obra i maquinària. La veïna ha fet instàncies 
i no ha quedat satisfeta amb les respostes. Es recollirà la informació, es documentarà i 
se li donarà resposta. 
 

• Recuperació d’uns quadres d’una persona de Llavaneres, situats al Museu de 
Mataró. 

 
Se li demana més informació al veí sobre aquestes obres, per poder estudiar el cas, i 
segons això, demanar-ho al Museu de Mataró.  

 

• Pi que toca amb els cables elèctrics. A l’avinguda dels Eucaliptus.  
 
Els Serveis tècnics valoraran si cal fer un manteniment de l’arbre. Si l’arbre es troba en 
una finca privada, es farà un requeriment a la propietat. 
 

 

Font: Google Street View. 
Consulta desembre 2023. 
Fotografía en la qual es veu 
la qüestió de la consulta. 
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Valoració de la trobada per part de les persones assistents 

 

En finalitzar la trobada, es va distribuir un full de valoració. Es va aprofitar per consultar 

els canals pels quals les persones assistents s’havien assabentat de la reunió i també 

es van demanar dades sobre el gènere i l’edat. A continuació es presenten els resultats 

obtinguts al barri de Montalt, Catà i Grup Betlem, on es van recollir 7 formularis. 

Destaca la satisfacció general amb la trobada, amb una majoria de persones que 

manifesten estar “molt satisfetes”.   
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Mapa dels punts esmentats durant la trobada 
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Recull de fotos 

 

  

  
 

 
 

 


